
Ortalama bir insanın ömründe, pandemi gibi 
büyük ve global bir olaya şahit olma olasılığı ne-
dir bilmiyorum. Pandeminin başlarında herkes 
gibi ben de korku ve endişeyi yaşayıp, sosyal 
mesafe ve yalnızlığın getirdiği depresif duygu-
durumu içerisindeydim. Nerden bilebilirdim ki 
hayattaki en büyük şansım olabileceğini… 

Başlarda klinik içi eğitimlerimizi online plat-
forma taşıdığımızda, bu fikrin şimdi herkes ta-
rafından bilinen ve takip edilen ‘İzmir Online 
Nöroşirürji’ platformuna dönüşeceğini hayal 
edemezdim. Kliniğimizin eğitim sorumlusu 
Prof. Dr. Hasan Kamil Sucu’nun önderliğinde ve 
özverili çalışmaları sayesinde, bu eğitim hareke-
ti şimdi bulunduğu noktaya geldi. Sanırım bu 
yolda kendisiyle en çok iş birliği yapan, o süreç-
teki en kıdemli asistan olarak ben olmuşumdur. 

Klinik içi eğitim saatlerimizi Zoom programını 
kullanarak yapmaya başladığımızda hobi ola-
rak hazırladığım duyuru afişlerinin, zaman içe-
risinde gelişerek şimdiki İON afişlerine dönüş-
tüğünü görmek her seferinde beni çok mutlu 
ediyor. İON afişlerindeki mavi ton en sevdiğim 
renktir. Farklı kliniklerden konuşmacı davet 
etme aşamasına gelindiğinde, Kamil hocama, 
bazen onun bile hiç tanımadığı isimler ile öne-
rilerimi aktardığım uzun görüşemeler yapıyor-
duk. Hocamın her öneriyi özenle dinleyen ve 
dikkate alan tutumu sayesinde kendimi sürecin 
hep içerisinde hissettiğimi söylebilirim. Asistan-
lığın yoğun iş yükü arasında bazen moderatör 
olduğunuz konuda hazırlık yapmak, konuşma-
cıya hazırlanmak zor gelse de; Kamil hocanın 
asistanlarını ve kliniğimizden mezun olmuş uz-
manları her koşulda organize ve motive etme-
si sayesinde bu devamlılık hep sağlandı. Asis-

tanlar olarak bu sürecin bize en büyük katkısı; 
oturumların moderatörlüğü görevilerimizde 
hem bilimsel hem de sosyal açıdan sınırlarımızı 
zorlayarak başlangıç noktamıza göre kendimizi 
epey geliştirmemizdir.

Bana göre İON’un dönüm noktası yurtdışından 
konuşmacıların davet edilmesiyle olmuştur. 
Wisconsin Üniversitesi’nden Prof. Dr. Mustafa 
Başkaya’yı ağırladığımız, benim de moderatör-
lüğünü yaptığım oturum 293 dinleyiciye ulaşa-
rak ne kadar ileri gidebileceğimiz konusunda 
bizi yüreklendirdi. Sekiz kişiyle başlayan serüve-
nimizin, bu kadar geniş dinleyici kitlesine ulaş-
ması bizim açımızdan cesaretlendirici olmuş-
tur. Daha sonra ise İngilizce oturumlara baş-
landı. Asistanlar olarak bizi en çok zorlayan, bir 
o kadar da gelişimimize katkı sağlayan aşama 
İON’un uluslararası bir platforma dönüşmesi ve 
alanında uzman dünyaca tanınmış hocaların 
oturumlarında moderatörlük yapmaya başla-
mamızdı.

İON çalışma ekibindeki benim en heyecanlı gö-
revim 8 Mart 2021 tarihinde gerçekleşen ‘Bre-
aking the Glass Ceiling: Women in Neurosur-
gery!’ toplantısını düzenlemek oldu. Hayatımda 
ilk defa kendi çabamla davetli konuşmacılarla 
iletişim kurup, konusunu, toplantı akışını, du-
yurusunu gerçekleştirmiş oldum. Genç kadın 
nöroşirürjiyenler için harika birer rol model olan 
ve davetimi kırmayan New York, Mount Sinai 
Icahn Tıp Fakültesi’nden Prof. Dr. Isabelle Ger-
mano ve Türk Nörüşirürji Derneği başkanı Prof. 
Dr. Emel Avcı’nın konuşmacı olduğu oturumda 
131 dinleyiciye ulaşmış ve oldukça yüreklendirici 
geri bildirimler almış olmak benim için tarifi ol-
mayan bir tecrübe olmuştur. 
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İON’un en çok sevdiğim özelliği ise hem bi-
limsel hem de sosyal içerik açısından oldukça 
zengin olmasıdır. Bir konuyu o alanda yıllarca 
uzmanlaşmış ve en güncel verilere sahip olan 
bir hocadan canlı dinleyebilmenin lüks bir de-
neyim olduğunu düşünüyorum. Bir diğer artısı 
da, daha sonra offline olarak internet üzerinden 
tekrar edilebilir olmasıdır. İON gittikçe çoğa-
lan ve kalitesi artan bir arşive dönüşmektedir. 
Henüz katılmamış olanlar var ise bu deneyimi 
yaşamalarını kesinlikle tavsiye ederim, zira bıra-
kamayacakları bir alışkanlığa dönüşecektir.

İON sayesinde iletişim kurabilmeyi hayal dahi 
etmediğim, iletişim kurmak istesem nasıl ve 
nereden başlayacağımı bilemediğim pek çok 
uluslararası üne sahip Türk ve yabancı hocaları 
uzman olduğu konularda dinleme, soru sorma 
ve daha da önemlisi tanışma, iletişim ve yakınlık 
kurma imkânım oldu. Artık pek çok yerde, pek 
çok nöroşirürjiyeni tanıyor, hangisinin hangi 
alanla daha çok ilgilendiğini biliyor, kendilerini 
takip edebiliyorum ki bu genç bir nöroşirürjiyen 
için kendini geliştirebilmesi açısından çok ufuk 
açıcı diye düşünüyorum.
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